

## ATTRACTIVE TERRITORIES FOR A SUSTAINABLE WORLD

### PARTNERSHIP AGREEMENT WITH DEVNET INTERNATIONAL FOR KIP EXPO 2015 PAVILION

In the framework of the activities carried out by the KIP International School as far as the KIP Pavilion at Milan Expo 2015 are concerned, a new partnership has been established with DEVNET International organization.

In particular, with a view to strengthening the fruitful and long-lasting relationship with DEVNET International, the President of the KIP International School and the Chairman and CEO of DEVNET International signed on February 11<sup>th</sup>, 2015 a *Partnership Agreement*. As a partner of KIP, DEVNET International will propose projects and activities to be implemented in the KIP Pavilion during Milan EXPO 2015 with the support of various participants and sponsors.

DEVNET International looks forward to a network of partnerships among social entrepreneurs, local authorities and civil society organisations throughout the world, supporting the realisation of the United Nations goals of economic development, social equity, gender equality, ecological sustainability, natural disaster resilience and peace. DEVNET International is a facilitator for creating and increasing awareness and for the exchange of experience and know-how, and business opportunities in its core sectors; it is a *virtual* global organisation, with its projects managed by local partners which have operational responsibility for local activities. DEVNET International's business is to provide networking for the necessary partnership resources, facilitate information exchange and promote capacity-building through interconnectivity and by means of existing social networks and internet-based media.

DEVNET is working with all these actors in order to prepare the exhibitions (documents, video, photos, products and cultural performances) showing the main results of their work for a sustainable territorial development.

#### To know more

详情请参考

<http://www.devnetinternational.org>

[EXPO Milan 2015 website](#)

[KIP Pavilion presentation in Chinese](#)

[KIP Pavilion presentation in English](#)

[KIP Pavilion presentation in Italian](#)

[KIP Pavilion Expo Theme Statement](#)



“魅力土地—永恒世界”

## 2015世博会KIP馆与DEVNET国际组织签订合作协议

KIP国际学院已与DEVNET国际组织就2015米兰世博会KIP馆的活动事宜达成合作关系。

为了加强KIP国际学院与DEVNET国际组织长期以来卓有成效的合作关系，KIP国际学院主席与DEVNET国际组织的总裁兼首席执行官于2015年2月11日签署了合作协议。作为KIP的合作伙伴，DEVNET国际组织将会为2015世博会提出活动方案，以便在参展者和赞助商的支持下实现。

DEVNET国际组织期待能与世界各地的社会企业家、地方当局、民间社会组织之间建立网络，支持联合国经济发展、社会公平、男女平等、生态可持续发展、抗自然灾害和世界和平等各目标的实现。DEVNET国际组织致力于经验与知识的交流、意识的促进与提高、核心领域商业机会的促进；它是一个“虚拟”的全球性组织，其项目由各地区合作伙伴在当地负责运营管理。DEVNET国际组织的任务在于为必要合作关系提供资源、促进信息交流，并通过互联互通、现有的社交网络、基于互联网的媒体手段来促进能力建设。

DEVNET正在与这些发展工作者合作，共同准备文件、视频、照片、产品、文化表演等媒体，来展示地方可持续发展的主要工作成果。

